

Amazing 中国
CHINA 中国

8D6N

北京 / 古北水镇 /
承德 / 天津

BEIJING / GUBEI WATER TOWN / CHENGDE / TIANJIN

Tour Code: COV-9

 **Golden**[®]
Destinations



China
中国



Juyongguan Great Wall
居庸关长城



Forbidden City
故宫



Eye of Tianjin (Outlook)
天津之眼(外观)

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.

Gubei Water Town
古北水镇



Puning Temple
普宁寺



Tiananmen Square
天安门广场



Experience wearing ancient costumes
体验古装穿着

*Picture shown are for illustration purpose only / *图片仅供参考

精简行程：

第一天 启程北京 (机上用餐)

- ☑ 抵达后入住酒店

第二天 北京 (早/午/晚)

- ☑ 前门仿古商业街
- ☑ 鲜鱼口美食街
- ☑ 星巴克旗舰店
- ☑ Page One图书馆
- ☑ 天安门广场
- ☑ 国家大剧院 (外观)
- ☑ 故宫

* 故宫每逢周一关闭，如遇故宫闭馆或限制人流，调整为恭王府+景山公园俯瞰故宫全景

第三天 北京 (早/午/晚)

- ☑ 居庸关长城
- ☑ 国风下午茶 + 体验古装穿着

* 提供手持扇及配件，不含化妆和摄影，客人可自由拍照

第四天 北京 (114公里) 古北水镇 (早/午/-)

- ☑ 古北水镇
 - 司马小烧酒坊
 - 永顺染坊
 - 日月岛广场
 - 震远局
 - 山顶教堂
 - 漫游水镇夜景
 - 长城水舞灯光秀 (视天气而定)

第五天 古北水镇 (80公里) 承德 (早/午/-)

- ☑ 僧冠峰 (包含体验刺激滑道)
- ☑ 普宁寺
- ☑ 小布达拉宫 (外观)
- ☑ 康熙大街夜市

第六天 承德 (350公里) 天津 (150公里) 北京 (早/午/-)

- ☑ 古文化街
- ☑ 瓷房子
- ☑ 漫步五大道
- ☑ 万国建筑群
- ☑ 意大利风情街
- ☑ 天津之眼 (外观)
- ☑ 食品街

第七天 北京 (早/午/晚)

- ☑ 北海公园
- ☑ 什刹海风景区
- ☑ 烟袋斜街
- ☑ 鼓楼外大街

第八天 北京 回程 (机上用餐)

观光景点：

北京

- ◆ **故宫** - 又名紫禁城,是明清两代皇帝住过的皇宫。它位于北京市中心,面积达72万平方米,是世界上规模最大的宫殿建筑群。
- ◆ **北海公园** - 北海是中国现存历史上建园最早、保存最完整、文化沉积最深厚的古典皇家园林。北海的形成和发展,历经金、元、明、清数个朝代,承载着中国近千年的历史和文化,形成了以皇家园林为代表的造园艺术风格,它是凝聚着历代园林文化艺术之大成的杰作。
- ◆ **什刹海** - 什刹海包括前海、后海和西海(又称积水潭)三个水域及临近地区,与“前三海”相呼应,俗称“后三海”。什刹海也写作“十刹海”,四周原有十座佛寺,故有此称。清代起就成为游乐消暑之所,为燕京胜景之一。
- ◆ **古北水镇** - 古北水镇位于北京市密云区古北口镇,背靠中国最美、最险的司马台长城,坐拥鸳鸯湖水库,是京郊罕见的山水城结合的自然古村落。景区开放有民国街区,老营区,水街风情区,日月岛民俗文化区,汤河古寨区,民宿餐饮区等,是典型的北方旅游度假小镇。

承德

- ◆ **僧冠峰** - 位于承德市区正南,峰的相对高度300米,海拔650米。峰顶形似一僧帽,乾隆帝题名僧冠峰。山峰东临武烈水,南倚九华山,绵亘起伏,层峦叠嶂。春夏秋三季,早晚之间,峰顶云雾升腾,似薄纱轻绢,清丽淡雅。严冬时节银装素裹,苍茫壮丽。
- ◆ **普宁寺** - 始建于清朝乾隆时期的一座汉藏结合寺庙。寺庙前半部为汉式,具有汉族传统佛教寺庙的特征;后半部为藏式,仿西藏桑鸢寺而建,两种不同风格的建筑融为一体,整座寺院雄伟壮观。

天津

- ◆ **天津意式风情区** - 又称“新·意街”,前身为意大利在境外唯一的租界,是天津市河北区的一处具有意大利风情的旅游风景区,亦是亚洲唯一一处具有意大利风格的大型建筑群。
- ◆ **瓷房子** - 瓷房子整个楼房修建一共用了7亿多片古瓷片,13000多件古瓷瓶、瓷盘、瓷碗,300多尊历代的石雕造像,300多件汉白玉狮子,300多个明清时期的瓷猫枕,20多吨的水晶玛瑙等,它被称为一座价值连城的“中国古瓷博物馆”。



✓ 6早餐/6午餐/3晚餐

风味餐：

- ★ 北京烤鸭
- ★ 承德风味
- ★ 古北烧肉
- ★ 老北京风味
- ★ 天津风味
- ★ 粤菜风味



酒店住宿 (6晚)

- ✓ 日禾行政酒店或同级 x3晚
- ✓ 古北景区内客栈或同级 x1晚
- ✓ 承德喜莱佳酒店或同级 x1晚
- ✓ 潮白河喜来登或同级 x1晚

推荐自费：老北京杂技表演+雍和宫+鸟巢+水立方夜景+车游长安街夜景 [人民币 400 /人]

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地 / 宗教节日，公众假期，天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行，会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。



Little Potala Palace (Outlook)
小布达拉宫(外观)



Shichahai Scenic Area
什刹海风景区



Beijing roast duck
北京烤鸭

SCHEDULE

D1 DEPART BEIJING (MOB)

- ☑ Check in Hotel

D2 BEIJING (B/L/D)

- ☑ Qianmen Antique Commercial Street
- ☑ Xianyukou Food Street
- ☑ Starbucks flagship store
- ☑ Page One Library
- ☑ Tiananmen Square
- ☑ National Center for the Performing Arts (Outlook)
- ☑ Forbidden City
 - * The Forbidden City is closed every Monday.
 - If the Forbidden City is closed or the flow of people is restricted, the tour will be adjusted to Prince Gong's Mansion + Jingshan Park to overlook the panoramic view of the Forbidden City.

D3 BEIJING (B/L/D)

- ☑ Juyongguan Great Wall
- ☑ Chinese style afternoon tea + Experience wearing ancient costumes
- * Handheld fans and accessories are provided, exclude makeup and photography

D4 BEIJING (141km) GUBEI WATER TOWN (B/L/-)

- ☑ Gubei Water Town
 - Sima Xiaoshaojiu Factory
 - Yongshun Dyeing Factory
 - Riyuedao Square
 - Zhenyuan Bureau
 - Hilltop Church
 - The night view of the water town
 - The Great Wall Water Dance Light Show (subject on the weather)

D5 GUBEI WATER TOWN (80km) CHENGDE (B/L/-)

- ☑ Sengguanfang (Include exciting slide experience)
- ☑ Puning Temple
- ☑ Little Potala Palace (Outlook)
- ☑ Kangxi Street Night Market

D6 CHENGDE (350km) TIANJIN (150km) BEIJING (B/L/-)

- ☑ Ancient Culture Street
- ☑ Porcelain house
- ☑ The Five Avenues
- ☑ Wanguo Building Complex
- ☑ Italian style street
- ☑ Eye of Tianjin (Outlook)
- ☑ Food Street

D7 BEIJING (B/L/D)

- ☑ Beihai Park
- ☑ Shichahai Scenic Area
- ☑ Yandai Xiejie
- ☑ Gulouwai Street

D8 BEIJING ARRIVE (MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

BEIJING

- ◆ **The Forbidden City** - the royal palace where the emperors of the Ming and Qing dynasties lived. It is located in the center of Beijing and covers an area of 720,000 square meters. It is the largest palace complex in the world.
- ◆ **Beihai Park** - Beihai is the earliest classical royal garden built in China's existing history, with the most complete preservation and the deepest cultural deposits.
- ◆ **Shichahai** - Shichahai includes the three waters of Qianhai, Houhai and Xihai (also known as Jishuitan) and adjacent areas. It echoes the "First Three Seas" and is commonly known as the "Back Three Seas".
- ◆ **Gubei Water Town** - located in Gubeikou Town, Miyun District, Beijing. It is backed by the Simatai Great Wall, the most beautiful and dangerous place in China, and sits on the Yuanyang Lake Reservoir. The scenic spots open include the Republic of China Street District, the Old Camp District, the Water Street Style District, the Riyue Island Folk Culture District, the Tanghe Ancient Village District, the B&B Restaurant District, etc. It is a typical northern tourist resort town.

CHENGDE

- ◆ **Sengguan Peak** - Located due south of Chengde City, the relative height of the peak is 300 meters and the altitude is 650 meters. The top of the peak is shaped like a monk's hat, and Emperor Qianlong named it "Sengguan Peak". The peak faces Wulie River to the east and Jihua Mountain to the south, with rolling hills and mountains.
- ◆ **Puning Temple** - a Sino-Tibetan temple built during the Qianlong period of the Qing Dynasty. The front half of the temple is in Chinese style, with the characteristics of traditional Han Buddhist temples; the back half is in Tibetan style, modeled after the Sangyuan Temple in Tibet.

TIANJIN

- ◆ **Tianjin Italian Style Area** - also known as "New Italy Street", formerly Italy's only overseas concession, is an Italian-style tourist scenic spot in Hebei District, Tianjin, and the only Italian-style place in Asia. large building complex.
- ◆ **Porcelain House** - The entire building of Porcelain House used more than 700 million pieces of ancient porcelain, more than 13,000 pieces of ancient porcelain vases, plates, and bowls, more than 300 stone sculptures from past dynasties, more than 300 white marble lions, and more than 300 Ming Dynasty statues.



✓ 6 Breakfast / 6 Lunch / 3 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Beijing roast duck
- ★ Gubei roast pork
- ★ Tianjin flavor
- ★ Chengde flavor
- ★ Old Beijing flavor
- ★ Cantonese flavor



HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

- ✓ Beijing Rihe Executive Hotel or similar class x 3 Nights
- ✓ Gubei Water Town Home Stay or similar class x 1 Night
- ✓ Chengde Xilajia Hotel or similar class x 1 Night
- ✓ Sheraton Langfang Chaobai River Hotel or similar class x 1 Night

Optional Tour : Acrobatic performance+ Lama Temple + Night view of Bird's Nest & Water Cube + Night view of Chang'an Street by coach tour [RMB 400 /person]

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

· 北京 BEIJING ·



货币 Currency 	Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB 中国元 - CNY 人民币 - RMB	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate 	10 CNY = MYR 6.50 10 元 = 马币 6.50 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	China : +86 中国 : +86
电压 Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different 	China - No time different with Malaysia 中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 10°C ~ 25°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 33°C ~ 22°C <input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 24°C ~ 9°C <input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 10°C ~ -3°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	A330 B737 B787		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

